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Hvad med kontanter i GC Penge er kun papir….., og så er der også alle

mønterne.

Det er dyrt at have kontanter og den bank vi bruger i Hillerød kommune

har valgt, at vi ikke mere kan aflevere kontanter i Hillerød.

Vi har fået en aftale om at kunne aflevere mønter på Hillerød rådhus,

som vi vil afprøve resten af 2024. Herefter vil vi evaluere, om vi

skal fortsætte med kontant betaling i cafeen eller om det kun bliver

muligt at betale med kort.

GrønnegadeCentrets drift kommer til at betale for at aflevere mønter

på Hillerød Rådhus:

● Kørselspenge ved aflevering på rådhus

● Penge for optælling på Rådhus

● Penge for transport fra rådhus

Derudover skal ansatte aflevere sedler i banken, hvilket i sig selv er

et risikofyldt job og samtidig er det også kun muligt at aflevere

udenfor i bankens automat. Det er blevet dyrt og besværligt at

aflevere kontanter, derfor vil jeg endnu engang opfordre til, at der

fremover betales med betalingskort i cafeen. Anette Høyer
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